
Boško Tomić 

Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH – „Da li u BiH postoji organizirana i stručna 

kontrola roba koje se uvoze na prisustvo radioaktivnih čestica? Ovdje, prije svega, mislim na 

uvoz mineralnih đubriva.“ 


